
 

 

 

Medlem af Folketinget Lars Boje Mathiesen har den [13. september 2024] stillet 

følgende spørgsmål nr. S [1260] til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 

besvares. 

 

Spørgsmål S [1260]: 

”Mener ministeren, at det er fornuftigt, at staten fortsat anbefaler gravide at  

tage covid-19 vaccinen?” 

 

Svar: 

Ja. Jeg henholder mig til Sundhedsstyrelsens anbefaling om covid-19 vaccination til 

gravide, hvilket er baggrunden for, at gravide tilbydes vaccination mod covid-19 i 

dette års sæsonvaccinationsprogram.  

 

 

Med venlig hilsen 
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